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Z A P I S N I K 

 
11. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 21. februarja 2013 
v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- Da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 30 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca, Vida Gračnar, Ondina 
Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Sebastjan Kokl, 
Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij Novinec, 
Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto 
Scheriani, Mario Steffè, Barbara Strmole, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, 
Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Danijel Cep, Stefan Kocjančič in Alfred Štefančič. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegove spremembe so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta je podal pisni predlog za razširitev predloga 
dnevnega reda z novo točko, in sicer:  

- Obravnava problematike Luke Koper d.d. ter v zvezi s tem sprejetje ustreznega 
sklepa. 

 
V zvezi s tem je predsedujoči poudaril, da je bilo nasprotovanje kakršnikoli prodaji ali 
privatizaciji Luke Koper d.d. že tolikokrat poudarjeno tako s strani župana kot tudi svetnikov, 
da bi bila današnja razprava v zvezi s tem brezplodna. Stališče Mestne občine Koper je 
jasno, hočemo enotno občino in enotno Luko. 
 
 
 

 

1 
PREDLOG 

  



 

 

V razpravi so sodelovali: 
 
Franco Juri, Anton Sagadin, Peter Bolčič in Viktor Markežič, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet NI SPREJEL ( 30 prisotnih – 13 za, 14 proti) predloga za razširitev 
dnevnega reda, ki ga je podal Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 24 za, 4 proti) naslednji 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnikov 10. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 20/12-
2012 in 4. izredne seje z dne15/1-2013 
 

2. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi položaja Javnega 
podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. – prva obravnava 
 

3. Predlog sklepa o sprejetju elaborata o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih 
služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper 
 

4. Predlog odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč za območje opremljanja »Turistično apartmajsko naselje Ankaran Hrib« - 
prva obravnava 
 

5. Predlog odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
»Večnamenski objekt z olimpijskim bazenom« - prva obravnava 
 

5/1 Predlog odloka o dopolnitvah odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja  
prostora za ureditvena območja za poselitev, ki so namenjena centralnim  
dejavnostim (območja planskih celot KC-42, KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, KC- 
46, KC-53, KC-52, KC-50,KC-48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, KC-55,KC-54, KC- 
56) – prva obravnava 
 

6. Predlog odloka  o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu  »Turistično apartmajsko naselje Oltra« - prva obravnava 

 
6/1 Predlog sklepa o soglasju k Sporazumu o ureditvi medsebojnih razmerjih med         

Mestno občino Koper in Primorjem d.d. – v stečaju, v zvezi z gradnjo    
Olimpijskega centra – bazen Koper 

 
7. Predlog pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o ustvarjanju podpornega 

okolja za podjetništvo v Mestni občini Koper 
 

8. Predlog pravilnika o spremembi pravilnika o sprejemu otrok v vrtec 
 

9. Predlog pravilnika o dodeljevanju denarnih socialni pomoči v Mestni občini Koper 
 

10. Predlog pravilnika o sofinanciranju promocije športnih društev in klubov Mestne 
občine Koper 
 

11. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za rekonstrukcijo odprtega 
bazena v Žusterni 

 

12. Predlog sklepa o potrditvi Investicijskega programa »Energetsko učinkovita sanacija 
Osnovne šole Dušana Bordona Semedela – Koper« 
 



 

 

13. Predlog sklepa o potrditvi Dokumenta  identifikacije investicijskega projekta 
 »Energetsko učinkovita sanacija Vrtca Koper enota Kekec » 
 

14. Predlog sklep o potrditvi Dokumenta  identifikacije investicijskega projekta 
 »Energetsko učinkovita sanacija Vrtca Semedela  enota Markovec z dislociranimi 
oddelki OŠ Antona Ukmarja Koper«  

 
15. Predlog sklepa o dopolnitvi sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim 

premoženjem MOK za leto 2013 
 

16. Predlog sklepa o vzpostavitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

17. Predlog sklepa o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

18. Predlogi sklepov o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča: 
 

- Univerze na Primorskem za kompleks Servitskega samostana na naslovu 
Santorijeva ulica št. 9 
 

- družbe Kemiplas d.o.o za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 ter 
                   -   za javni zavod Zdravstveni dom Koper 
 

19. Predlog sklepa o določitvi višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – 
»Priznanje 15. maj« za leto 2013 

 
20. Predlog za razrešitev in imenovanje člana sveta Osrednje knjižnice Srečka Vilharja 

Koper 
 

21. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

22. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 

Ad 1 
 
POTRDITEV ZAPISNIKOV 10. SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 

DNE 20/12-2012 IN 4. IZREDNE SEJE Z DNE 15/1-2013 
 
Predlog zapisnikov so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Viktor Markežič, Olga Franca, Franco Juri, Peter Bolčič, člani Občinskega sveta, Breda 
Bajec, vodja Službe za Občinski svet in Alberto Scheriani, podžupan, predsedujoči. 
 
I. Občinski svet JE POTRDIL (30 prisotnih – 25 za, 5 proti) zapisnik 10. seje  
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 20. decembra 2012 v predloženem 
besedilu. 
 
II. Občinski svet JE POTRDIL (29 prisotnih – 27 za, 1 proti) zapisnik 4. izredne seje z 
dne 15. januarja 2013 v predloženem besedilu. 
 
 



 

 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UREDITVI 
POLOŽAJA JAVNEGA PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER, D.O.O.-

S.R.L.  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo ter 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Viktor Markežič in Franko Juri, člana Občinskega sveta ter Raf Klinar, predstojnik Urada za 
gospodarske javne službe in promet. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi 

položaja Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. – 
prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet brez razprave SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 3 
proti) naslednji  
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi položaja Javnega podjetja – 
Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 25 za, 2 proti)  Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o ureditvi položaja Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala 
Koper d.o.o. – s.r.l. v predloženem besedilu. 
 
 



 

 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREJETJU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV 
GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI V MESTNI 

OBČINI KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet ter 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Franco Juri, Viktor Markežič in Olga Franca, člani Občinskega sveta ter Raf Klinar, 
predstojnik urada za gospodarske javne službe in promet in Igor Hrvatin, član Občinskega 
sveta in v.d. direktorja Komunale Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 0 proti) Sklep o sprejetju elaborata o 
oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v 
Mestni občini Koper v predloženem besedilu.  
 

Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI ODLOKA O PROGRAMU 
OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OPREMLJANJA »TURISTIČNO 

APARTMAJSKO NASELJE ANKARAN HRIB«  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  
 

- BLAŽ MALENŠEK, predstavnik izdelovalca programa opremljanja. 
 
V razpravi sta sodelovala Franco Juri, član Občinskega sveta in Blaž Malenšek, predstavnik 
izdelovalca programa opremljanja. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 25 za, 5 proti) naslednji  

 



 

 

S  K  L  E  P 
 

1. Sprejme se Predlog odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o programu 
opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Turistično apartmajsko 
naselje Ankaran Hrib« - prva obravnava 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet brez razprave SPREJEL (30 prisotnih – 23 za, 5 
proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 
območje opremljanja »Turistično apartmajsko naselje Ankaran Hrib«. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 5 proti) Odlok o spremembi in 
dopolnitvi odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
»Turistično apartmajsko naselje Ankaran Hrib« v predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA 
OBMOČJE OPREMLJANJA »VEČNAMENSKI OBJEKT Z OLIMPIJSKIM BAZENOM«  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
- Odboru za finance in gospodarstvo ter 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  
 

- BLAŽ MALENŠEK, predstavnik izdelovalca programa opremljanja. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Franco Juri, Viktor Markežič, Slobodan Popovič in Peter Bolčič, člani Občinskega sveta ter 
Blaž Malenšek, predstavnik izdelovalca programa opremljanja. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 24 za, 1 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje opremljanja »Večnamenski objekt z olimpijskim bazenom« - prva 
obravnava 



 

 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
Predlagatelj odloka je predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo. 
 
O podanem predlogu je razpravljal Viktor Markežič, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
»Večnamenski objekt z olimpijskim bazenom«. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 0 proti) Odlok o programu 
opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Večnamenski objekt z 
olimpijskim bazenom«  v predloženem besedilu. 
 

Ad 5/1 
 

PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O ZAČASNIH UKREPIH ZA 
ZAVAROVANJE UREJANJA PROSTORA ZA UREDITVENA OBMOČJA ZA 

POSELITEV, KI SO NAMENJENA CENTRALNIM DEJAVNOSTIM (OBMOČJA 
PLANSKIH CELOT KC-42, KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, 

KC-50,KC-48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, KC-55,KC-54, KC-56) 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ALENKA POLJŠAK iz Urada za okolje in prostor. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o dopolnitvi odloka o začasnih ukrepih za 

zavarovanje urejanja prostora za ureditvena območja za poselitev, ki so 
namenjena centralnim dejavnostim (območja planskih celot KC-42, KC-45, KC-
41, KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50,KC-48, KC-49, KC-51, KC-
42/1, KC-49, KC-55,KC-54, KC-56) – prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 



 

 

 
Glede na to, daje predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet brez razprave SPREJEL (23 prisotnih – 22 za, 0 
proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga  
odloka o dopolnitvi odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora za 
ureditvena območja za poselitev, ki so namenjena centralnim dejavnostim (območja 
planskih celot KC-42, KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50,KC-
48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, KC-55,KC-54, KC-56). 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 0 proti) Odlok o dopolnitvi odloka o 
začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora za ureditvena območja za 
poselitev, ki so namenjena centralnim dejavnostim (območja planskih celot KC-42, 
KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50,KC-48, KC-49, KC-51, KC-
42/1, KC-49, KC-55,KC-54, KC-56) v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG ODLOKA  O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKEM 
PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU   

»TURISTIČNO APARTMAJSKO NASELJE OLTRA«  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
- Odboru za krajevno samoupravo ter 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ALENKA POLJŠAK iz Urada za okolje in prostor. 

 
Razpravljal je Franco Juri, član Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih - 17 za, 5 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu  »Turistično apartmajsko naselje Oltra« - prva 
obravnava 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 



 

 

Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet brez razprave SPREJEL (23 prisotnih – 18 za, 5 
proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga  
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu  »Turistično apartmajsko naselje Oltra«. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo, ki je enak predlogu odloka za prvo obravnavo, je podala Alenka 
Poljšak iz Urada za okolje in prostor. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 19 za, 5 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu  »Turistično 
apartmajsko naselje Oltra« v predloženem besedilu. 
 

Ad 6/1 
 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K SPORAZUMU O UREDITVI MEDSEBOJNIH 
RAZMERJIH MED MESTNO OBČINO KOPER IN PRIMORJEM D.D. – V STEČAJU, 

V ZVEZI Z GRADNJO OLIMPIJSKEGA CENTRA – BAZEN KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe  

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Franco Juri, Viktor Markežič in Olga Franca, člani Občinskega sveta ter Gašper Dernovšek, 
odvetnik in Viljan Tončič, vodja Samostojne investicijske službe. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 18 za, 0 proti) Sklep o soglasju k 
Sporazumu o ureditvi medsebojnih razmerjih med Mestno občino Koper in Primorjem 
d.d. – v stečaju, v zvezi z gradnjo Olimpijskega centra – bazen Koper v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 7 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 
USTVARJANJU PODPORNEGA OKOLJA ZA PODJETNIŠTVO  

V MESTNI OBČINI KOPER 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 



 

 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 20 za, 0 proti) Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah pravilnika o ustvarjanju podpornega okolja za podjetništvo v Mestni 
občini Koper v predloženem besedilu. 

 
Ad 8 

 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBI PRAVILNIKA O SPREJEMU OTROK V VRTEC 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Statutarno-pravni komisiji ter 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 21 za, 0 proti) Pravilnik o spremembi 
pravilnika o sprejemu otrok v vrtec v predloženem besedilu. 
 

Ad 9 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O DODELJEVANJU DENARNIH SOCIALNI POMOČI  
V MESTNI OBČINI KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 



 

 

POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, 
predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 20 za, 0 proti) Pravilnik o dodeljevanju 
denarnih socialni pomoči v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 

 
Ad 10 

 
PREDLOG PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU PROMOCIJE ŠPORTNIH DRUŠTEV IN 

KLUBOV MESTNE OBČINE KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Olga Franca in Patrik Peroša, člana Občinskega sveta ter Timotej Pirjevec, predstojnik 
Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 21 za, 1 proti) Pravilnik o sofinanciranju 
promocije športnih društev in klubov Mestne občine Koper v predloženem besedilu. 
 

Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
REKONSTRUKCIJO ODPRTEGA BAZENA V ŽUSTERNI 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe. 

 



 

 

V razpravi sta sodelovala Majda Šuligoj, članica Občinskega sveta in Viljan Tončič, vodja 
Samostojne investicijske službe. 

 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o potrditvi 
Investicijskega programa za rekonstrukcijo odprtega bazena v Žusterni v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA »ENERGETSKO 
UČINKOVITA SANACIJA OSNOVNE ŠOLE DUŠANA BORDONA SEMEDELA – KOPER« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o potrditvi 
Investicijskega programa »Energetsko učinkovita sanacija Osnovne šole Dušana 
Bordona Semedela – Koper« v predloženem besedilu. 
 

Ad 13 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA  »ENERGETSKO UČINKOVITA SANACIJA VRTCA KOPER ENOTA KEKEC«  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Dokumenta 
 identifikacije investicijskega projekta  »Energetsko učinkovita sanacija Vrtca Koper 
enota Kekec« v predloženem besedilu. 
 



 

 

Ad 14 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA  IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA  »ENERGETSKO UČINKOVITA SANACIJA VRTCA SEMEDELA  ENOTA 

MARKOVEC Z DISLOCIRANIMI ODDELKI OŠ ANTONA UKMARJA KOPER«  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Dokumenta 
 identifikacije investicijskega projekta  »Energetsko učinkovita sanacija Vrtca 
Semedela  enota Markovec z dislociranimi oddelki OŠ Antona Ukmarja Koper«  v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 15 
 

PREDLOG SKLEPA O DOPOLNITVI SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S 
STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM MOK ZA LETO 2013 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 19 za, 0 proti) Sklep o dopolnitvi sklepa o 
letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem MOK za leto 2013 v 
predloženem besedilu. 

Ad 16 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA  JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
Razpravljal ni nihče. 



 

 

 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 20 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 17 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 20 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 18 
 

PREDLOGI SKLEPOV O OPROSTITVI PLAČILA NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli in sicer 
 

- Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
Univerze na Primorskem za kompleks Servitskega samostana na naslovu Santorijeva 
ulica št. 9; 

- Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
družbe Kemiplas d.o.o.  za območje proizvodnih obratov Bivji 1 in Bivji 2; 

- Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 
javni zavod Zdravstveni dom Koper.  
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
- Odboru za okolje in prostor 
- Odbor finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
I. Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 19 za, 1 proti) Sklep o oprostitvi plačila 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča Univerze na Primorskem za kompleks 
Servitskega samostana na naslovu Santorijeva ulica št. 9 v predloženem besedilu. 
 



 

 

II. Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 6 proti) Sklep o oprostitvi plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča družbe Kemiplas d.o.o.  za območje 
proizvodnih obratov Bivji 1 in Bivji 2 v predloženem besedilu. 

 
III. Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 19 za, 0 proti) Sklep o oprostitvi plačila 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za javni zavod Zdravstveni dom Koper 
v predloženem besedilu. 

 
Ad 19 

 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE DENARNEGA DELA PRIZNANJA MESTNE 

OBČINE KOPER – »PRIZNANJE 15. MAJ« ZA LETO 2013 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 

POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
MARKO ŠTRKALJ, predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 

Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o določitvi višine 
denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – »Priznanje 15. maj« za leto 2013 v 
predloženem besedilu. 

 
Ad 20 

 
PREDLOG ZA RAZREŠITEV IN IMENOVANJE ČLANA SVETA OSREDNJE KNJIŽNICE 

SREČKA VILHARJA KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli. 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 19 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

o spremembi sestave Sveta  javnega zavoda Osrednja knjižnica Srečka Vilharja Koper 
        

1. 
 

David Runco se razreši funkcije člana Sveta Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper, ker 
je dne 20.1.2013 nastopil funkcijo direktorja tega zavoda. 
 

2. 
 

Za člana Sveta javnega zavoda Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper – predstavnika 
italijanske narodne skupnosti se za preostali del mandata imenuje Rafael Kariolič, s Škofij, 
Spodnje Škofije 207. 



 

 

Ad 21 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji in sicer: 
 

- Predlog Sklepa o imenovanju člana sveta Dijaškega in študentskega doma Koper ter 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta območne izpostave  Javnega sklada RS 

za kulturne dejavnosti Koper 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
V razpravi sta sodelovala Viktor Markežič in Majda Šuligoj, člana Občinskega sveta. 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 20 za, 1 proti) naslednji SKLEP:  
 
 
Za članico Sveta Dijaškega in študentskega doma Koper – predstavnico Mestne občine 
Koper se imenuje: 
 

- Simona ŠPEH, iz Kopra, Ulica II. Prekomorske brigade 19. 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 18 za, 2 proti) naslednji SKLEP: 
 
Občinski svet Mestne občine Koper predlaga direktorju Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti, da za člane Sveta območne izpostave javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
Koper imenuje: 
 

1. Kranjac Marina, Cesta med vinogradi 18b, Bertoki, 6000 Koper – Samostojni kulturni 
ustvarjalec 

2. Cetin Lovšin Ireno, Pot v gaj 14, 6000 Koper – Obalni komorni orkester 
3. Rajtenbah Špelo, Boršt 29 a, Marezige – Mestna občina Koper 
4. Čotar Milivoja, Marezige 34, Marezige – Kulturno društvo Pihalni orkester Marezige 
5. Baloh Antona, Korte 40, 6310 Izola – Zveza pevskih zborov Primorske 

 
Ad 22 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Želela bi dati eno pobudo. Glede na vedno nižji standard občanov, bi želela, da občina 
prouči možnost uvedbe plačilnega mesta, kjer bi lahko občani imeli možnost plačevat 
položnice brezplačno. Namreč, v nekaterih mestih je ta zadeva že stekla in verjetno bi bila 
možnost tudi v Mestni občini Koper. 



 

 

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 

1. STAROSTI PRIJAZNA OBČINA 
Zasledila sem, da je v globalno mrežo starosti prijaznih mest vključenih tudi 11 slovenskih 
občin in sicer Ljubljana, Maribor, Celje, Velenje, Ruše, Ravne na Koroškem, Kostel, Kobarid, 
Ivančna Gorica, Novo Mesto in Šentrupert. Projekt obsega osem področij, ki lahko vplivajo 
na zdravo in kakovostno življenje starejših ljudi: stavbne in izvenstavbne površine, prevoz, 
bivališča, družabno življenje, spoštovanje in vključevanje v družbo, družbeno angažiranje in 
zaposlitev, sporazumevanje in obveščanje ter storitve skupnosti in zdravstvenih služb. 
Starosti prijazno mesto je opredeljeno kot vključujoče in dostopno urbano okolje, ki 
promovira aktivno staranje. 
MOK sprašujem, ali se namerava priključiti v ta projekt in kdaj, ki ga koordinira Inštitut 
Antona Trstenjaka za gerontologijo in medgeneracijsko sožitje? Koliko finančnih sredstev je 
pripravljena vložiti v naslednjih letih? 
 

2. PROJEKT KOPER ZDRAVO MESTO 
Pred leti je na MOK potekal projekt Koper zdravo mesto, ki ga je vodila Marina Sučić 
Vuković, dr. med. Kot mi je znano, je odstopila z mesta vodje projekta. Sprašujem, ali je 
projekt v MOK še aktiven, kdo ga vodi, koliko finančnih sredstev je predvideno za njegove 
aktivnosti v letu 2013 in katere aktivnosti naj bi se izvajale? Ali bo za aktivnosti projekta 
odprta posebna pisarna? Ali je MOK še članica evropskega združenja Zdravih mest? 
 

3. UREDITEV PASJEGA PARKA IN PASJE PLAŽE 
Številni lastniki psov, ki se trenutno družijo na semedelski promenadi, bi si želeli tudi v Kopru 
prostor, kjer bi se lahko družili brez, da ne oviramo ostalih sprehajalcev. Veliko je tudi takšnih 
lastnikov, ki tam ne pridejo, so pa v pogovorih večkrat izrazili potrebo, da bi moral Koper 
takšen park imeti. Park je predvsem pomemben zaradi socializacije psov. Dobro je vedeti, da 
psi so zelo vzgojeni in navajeni na povodec, vendar pa lahko pravilno socializirajo šele, ko so 
spuščeni. Zato je to zelo pomemben korak v vzgoji svojega kužkov. 
Pobudniki navajajo, da je bila oktobra 2012 naslovljena na MOK prošnjo za ureditev pasjega 
parka in pasje plaže, a naj ne bi dobili uradnega odgovora. 
Zato sprašujem, ali je MOK prejela prošnjo za ureditev pasjega parka in pasje plaže, kdo je 
prošnjo na MOK obravnaval in sprejel odločitev? Kdaj bo občina ta projekt realizirala in 
koliko sredstev je za slednje po oceni MOK za to potrebo? 
 
Za odgovore se zahvaljujem. 
 
SVETNIKI OLJKE – STRANKE SLOVENSKE ISTRE:  
 
PISNO: 
 
POBUDE: 
 

1. Vsi vemo, da mesto Koper ni spalno mesto. Prebivalke in prebivalci MOK prihajajo v 
velikem številu v Koper v službe. Parkirišče, kjer se gradi nov Spar, je zaprto in ljudje 
nimajo kje parkirati. Svetniki dajemo pobudo, da bi lahko ljudje brezplačno parkirali 
na parkirišču pred Stadionom. 

 
2. Predlagamo, da se Odlok o podeljevanju priznanja Alojza Kocjančiča (Uradni list RS, 

št. 41/2009) spremeni v 14. členu. 
 
a) prvi odstavek se spremeni tako, da se po novem glasi: 



 

 

»Izmed vseh predlaganih kandidatov komisija s tajnim glasovanjem, z večino 
glasov določi kandidata za podelitev priznanja«. 

b) da se drugi odstavek črta. 
 

Mnenja smo, da ni potrebno, da občinski svetniki odločajo o podeljevanju priznanja 
Alojza Kocjančiča. V tej komisiji so tudi predstavniki, katere imenuje občinski svet in 
je prav, da je prisotna določena stopnja zaupanja in odgovornosti. Postopek 
imenovanja bi bil racionalnejši, hitrejši in cenejši. 
 
Upamo, da bo MOK naše pobude preučila in bomo na naslednji seji Občinskega 
sveta Mestne občine Koper o tej problematiki razpravljali in tudi naše pobude z 
glasovanjem potrdili. 

 
3. Podajamo tudi pobudo, da se kratkoročno (do 2015) obračun cen storitev javne 

komunalne službe za gospodinjstva določi na osnovi dveh parametrov: 
 

- 1/2 cene na osnovi števila članov gospodinjstva 
- 1/2 cene na osnovi kvadrature bivalne enote (gospodinjstva)  

 
Od leta 2015 pa naj se preide na nov sistem, pri čemer naj se upošteva zgolj količina 
pridelanih odpadkov na gospodinjstvo. 

 
 
Vprašanje se glasi: 
 

1. Zanima nas, kdaj, na kakšen način in za kakšno vrednost je bil prodan solastniški del 
MOK na parceli št. 1449/3 k.o. Koper? 

 
 

 
Seja je bila zaključena ob 19.25. 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA         PREDSEDUJOČI  
  OBČINSKI SVET             PODŽUPAN 
      Breda Bajec         Alberto Scheriani 


